
Kornel Morawiecki o głosowaniu przeciwko
rządowi

- Uważam, że głosowanie mojego ugrupowania przeciwko rządowi to był błąd. Podobało mi
się stanowisko PSL, które dało pewne wsparcie i zaufanie dla tego rządu. Bo przez
głosowanie przeciwko ustawiliśmy się w jednym szeregu z Platformą i partią pana Petru, a
to nie jest dla nas najlepsze miejsce – powiedział w wywiadzie „Poranek Wnet” Kornel
Morawiecki, marszałek Senior, poseł klubu Kukiz’15.

W rozmowie Kornel Morawiecki odniósł się także do expose Beaty Szydło. Ocenił je jako
„umiarkowanie dobre”, gdyż jak podkreślił „brakowało takich głębszych odniesień do kwestii zmiany
systemu, jakichś prób wychylenia zamiarów rządu w głębszą reformę” .
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